
Referat från månadsträffen december 2022 

 

 

 
Vi träffades som vanligt i Kinnaborgssalen. Över 60 medlemmar kom för att fika och umgås 
med varandra samt lyssna till en högklassisk underhållning av Lars Sörbom och Pelle 
Jageby. 
Borden var som vanligt trevligt dukade och dekorerade av vår kaffekommitte’ 
 
Vi inledde med information från styrelsen. Programmet för 2023 fanns färdigt och nytryckt 
för att skickas ut till medlemmarna tillsammans med ett årsbrev, där styrelsen 
sammanfattade det gångna året. Ordföranden kommenterade delar av programmet som 
utöver månadsträffarna består att en antal aktiviteter.  
Vattengympan kommer troligen igång i början av februari, när renoveringen av Kaskad är 
klar. Anmälan till Clay Ludvigson. 
 
Vår representant i KPR Gunilla Pacsay berättade om SPF:s ambitiösa kartläggning av 
kvalite’n på hemtjänsten i samtliga 290 svenska kommuner. I den sammanvägda 
bedömningen hamnade Mark på plats 95 av 290. Det får anses vara tillfredsställande, men 
vi räknar med att ett omfattande förbättringsarbete startas i kommunen under 2023. 
 
Sedan var det dags för Povel Ramel rapsodin ”Povel 100”. Det blev en verklig nostalgikick 
för oss som vuxit upp med Knäpp Upp-gänget. Lars och Pelle guidade oss på ett mycket 
underhållande sätt genom Povels omfattande produktion. Stående ovationer från 
besökarna! 
 
Efter lotteridragning och information om nästa månadsträff i januari, önskade vi varandra  
 

God Jul och ett Gott Nytt År! 
 
 



 
 
 
 
 


